
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 15. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 447
Vil ministeren oplyse hvor mange personer, der vil få nedsat deres ydelse
samt størrelsen af den gennemsnitlige nedsættelse af ydelsen ved at genind-
føre VK-regeringens kontanthjælpsloft?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand

1/1

Beskæftigelsesudvalget 2012-13
BEU Alm.del  Spørgsmål 447
Offentligt


